
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 08.02.2023 kl. 19:30-22:30 
 

Deltagere:  Morten, Dan, Thomas, Hans Erik, Simon, Peter, Rasmus og Jesper  

Herudover deltager:  Kent (Kritisk revisor), Marianne (Potentielt bestyrelsesmedlem) 

 

Dagsorden Referat 

1) Generalforsamling 2023 

• Status tilmeldinger 

• Regnskab + kritisk revisor 

• Bestyrelsessammensætning 

Aktuelt er antallet af tilmeldinger til gf for lavt. 

• TSF deler med senior 

• JF deler med Oldboys 

• MG deler med senior damer 

• SH deler med RBK’s venner 
 
HEH gennemgik regnskabet 2022 mv. og spørgsmål hertil. 
Bestyrelsen er enig i regnskabet. 
KK har ingen bemærkninger hertil. 
 
Drøftelse om forventninger til den fremtidige bestyrelsessammensætning. 

• Rasmus ønsker ikke at genopstille ved generalforsamling til 
bestyrelsen, men vil gerne opstille som suppleant og fortsat hjælpe 
bestyrelsen med ad hoc opgaver. 

• JF er indstillet på at fortsætte som formand i 2023, men der skal 
arbejdes på en fremtidig løsning. 

2) Kontingent 2023 (PS) Fremadrettet opkræves kontingent fra alle senior og oldboyshold medio marts, 
henset til deres træningsopstart i februar. JF koordinerer med Dennis m.fl.. 

3) Tulipanfest 2023 (PS / JF) 

• Program, planer mm. 

• Rekruttering 

• Opfølgning på møde mellem 
klubber og komité 

Tulipanfesten 2023 afholdes 26-29/5 (Pinsen) 

• RBK står ligesom sidste år for Tulibier 

• Ud fra bemandingsplan udarbejdet af tulipankomitéen skal RBK 
samle ca. 150 frivillige i alt til opgaver i og omkring tulipanfesten, 
hvoraf mere end halvdelen er til Tulibier (fredag 26/5) 

 
JF + PS er begyndt at se på forslag til rekrutteringen og vil arbejde videre 
herpå efter generalforsamlingen. 
 
Der har i januar været afholdt 2 møder med tulipankomitéen og de deltagende 
klubber; RBK, RHK og RBC. 
Referater fra møderne blev gennemgået, herunder: 

• Ændringer til dette års tulipanfest 

• Komitéens planer for fremtiden 

• Klubbernes ønsker og prioriteringer til involvering og fremtidig. 

4) Lejekontrakt RFC (SH / JF) Udkast til fornyet lejekontrakt er under udarbejdelse efter afholdt møde med 
RFC (Jørgen), hvor SH og JF deltog. Vi afventer udkastet, som herefter 
gennemgås og forventes tiltrådt. 

5) Bane 1 

• Bander 

• Tilvalg + overvejelser om prioritering 
af beløb fremadrettet 

Modtaget tilbud om hegn rundt om bane 1 fra TRESS. Lokal leverandør 
(sponsor) er ligeledes forespurgt, men har takket nej til opgaven. Umiddelbart 
kan prisen godt blive så høj, at alternative løsninger må overvejes. 
SH arbejder videre med indhentning af tilbud herpå. 



 

 

HEH indsender ansøgning til NORLYS fonden. 
 
Med baggrund i klubbens gode finansielle forhold og den store indtjening i 
2022, har vi prioriteret mange investeringer i fremtiden (hævning af bane 1, 
nye mål, nyt tøj, ny eltavle, kridterrobot mv.). Investeringerne har nedbragt 
klubbens likviditet væsentligt, hvorfor vi i bestyrelsen i 2023 vil have fokus på 
at genopbygge likviditeten. 

6) Evt. 

• Status Anders Dreyer 

Sagen med Anders Dreyer kører fortsat i FIFA og RBK fastholder vores 
tidligere opgjorte krav. FCM og Rubin Kazan er fortsat uenige heri. 
 
Vi har ikke hørt fra Anderlecht eller FIFA vedrørende seneste handel mellem 
FCM og Anderlecht, som ligeledes vil give en indtægt i form af 
solidaritetsmidler. 

 


